
Zápis z jednání školské rady 8.11.2023 

Přítomni: Mgr. Veronika Nespěšná, Mgr. Vendula Karbanová, Barbora Hrubešová, Mgr. Václav Kohout, 

Ing. Lucie Richterová, Mgr. Lucie Ježková, Mgr. Lenka Kudláková, RNDr. Jana Plamínková 

Omluveni: Ing. Simona Strauchová 

Hosté: Ing. Matěj Mlčoch, Ing. Šárka Musilová, Jan Herout 

Předsedkyně ŠR navrhla tyto body programu: 

1. Školní rok 2023/24 (prioritně informace týkající se provozu nového pavilonu) 

2. Výroční zpráva školy 

3. Informace ÚMČ 

4. Personální obsazení pedagogických pracovníků 

5. Ostatní 

 

Ad1) 

-Díky otevření nového kontejnerového pavilonu vznikl prostor pro 2 třídy žáků prvního stupně a 

příslušné oddělení družin, začátku školního roku předcházely přesuny a velká reorganizace 

(informovala pí ředitelka) 

-Zbylé dvě třídy zůstanou prázdné. Do nich se cca v červnu 2024 přestěhují třídy z pavilonu, kde se 

plánuje rekonstrukce/nástavba (o připravované stavební akci orientačně informovala Ing. Musilová)  

-Nastalý problém přímé neprostupnosti a propojenosti nové budovy s ostatními objekty v areálu 

(jídelna, tělocvična, správní pavilon i historická budova školy) byl vyřešen vybudováním propojovacího 

chodníku přes zahradu školy. Realizaci chodníku iniciovala paní ředitelka Mgr. Chlumská v září, když 

přednesla tento podnět na schůzce s paní starostkou RNDr. Janou Plamínkovou. Odůvodněním bylo, 

že obslužnost ze strany komunikace U Sportoviště je kritizována rodiči jako nedostatečná a 

nevyhovující a pro pedagogy a zvláště vychovatele je absence propojení v areálu zásadní překážkou 

pro bezpečný provoz. Řešení se našlo v podobě chodníku i v otázce financování: peněžní výpomoc 

nabídla Unie rodičů (cca 120 000,-) a městská část uhradila oplocení v ceně 260 000,- Kč (o realizaci 

oplocení chodníku informoval Jan Herout). Funkčnost chodníku všichni přítomní pedagogové 

kvitovali. 

Ad2) 

Výroční zpráva školy 2022/23 byla přijata jednomyslně 

Ad 3) 

Pan Jan Herout informoval o proběhlých opravách v areálu školy, které zajišťovala městská část: nový 

dětský prvek na prostranství u kontejnerového pavilonu, oprava stávajícího herního prvku, oprava 

vzduchotechniky, nový povrch na sportovním hřišti. Celkové náklady na tyto opravy a instalace se 

vyšplhaly na téměř 700 000,- Kč 

Ad4) 

K personálnímu obsazení školy uvedla paní ředitelka, že pro stávající školní rok jsou všechna 

pedagogická pracovní místa pokryta. Škola dlouhodobě hledá kvalifikovaného učitele 

matematika/fyzika. Vzdělání si v tomto ohledu doplňuje Mgr. Veronika Nespěšná 

Ad 5) 

-Pro potřeby pracovníků školy /ZUŠ by byly optimální 3-4 byty v bytovém domě ve Slivenci, který se 

nyní staví. Mgr. Lenka Kudláková upozornila, že je nutné aktualizovat případné žádosti o byt. Žádosti 

bude před následným schvalováním vyřizovat sociální a bytová komise MČ. 

-Mgr. Kudláková pozvala na adventní akce MČ s dotazem, zda-li se ZŠ některých aktivit zúčastní 

                                                                                                                                    Zapsala: L. Kudláková 


